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Nieuwe legerbasis in Ursel krijgt 
hypermodern luchtafweersysteem: 
“Zo goed, dat zelfs Witte Huis ermee 
beveiligd wordt” 
Vier maanden nadat duidelijk werd dat het nieuwe ‘Kwartier van de 

Toekomst’ van het Belgisch leger aan het Drongengoed in het Oost-Vlaamse 

Ursel (Aalter) zou komen, wordt stilaan duidelijk wat daar zal gebeuren. 

Burgemeester Pieter De Crem (cd&v/DU) bevestigt dat een deel van het 

nieuwe ultramoderne luchtafweersysteem dat Defensie koopt, naar Ursel 

komt. “Honderden militairen zullen hier permanent aan de slag kunnen”, 

klinkt het. Dit weten we vandaag. 
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De federale regering heeft lang gezocht naar een geschikte locatie voor een 

nieuw ‘Kwartier van de Toekomst’ voor het Belgisch leger. Eerst zou dat in 

Geraardsbergen komen, maar die onderhandelingen sprongen af. Toen Theo 
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Francken (N-VA) nog maar net de nieuwe minister van Landsverdediging werd, 

gooide hij het al op een akkoord met burgemeester De Crem van Aalter, een van 

zijn voorgangers. In Wallonië wordt de buurt van Charleroi gekozen voor de 

nieuwe legerbasis, en in Vlaanderen wordt dat dus het bestaande militair 

domein aan het Drongengoed in Ursel bij Aalter. 

Voor- en tegenstanders 

Zonder dat ook maar iemand wist wat er precies in Ursel zou komen, waren er 

meteen twee kampen. Voorstanders die beseffen dat een nieuwe legerbasis in 

Ursel een hefboom kan worden voor Aalter en een groot deel van het 

Meetjesland. Maar ook veel protest. Vooral uit groene hoek, die zich met hand 

en tand verzet tegen de plannen die zij een aanslag op de mooie brok natuur 

van het Drongengoed noemen. 

Ik ken geen enkele burgemeester die zich tegen zo’n kans zou 

verzetten 

Pieter De Crem 

“Het dossier van het ‘Kwartier van de Toekomst’ werd ondertussen goed 

voorbereid, en we hebben de eerste beslissingen binnen over wat Defensie hier 

in Ursel wil doen”, zegt burgemeester Pieter De Crem (cd&v/DU). “Ursel wordt 

een zeer belangrijke nieuwe basis. Er werd eerder al beslist om meer dan twee 

miljard te investeren in een nieuw en ultramodern luchtafweersysteem. Een deel 

daarvan zal naar Ursel komen. Samen met de volledige omkadering, zal dat 

ervoor zorgen dat hier honderden militairen permanent aan de slag kunnen. 

Over welke luchtafweer het gaat? België koopt negen batterijen luchtafweer bij 

de Noorse fabrikant Kongsberg. Oud-kolonel Roger Housen legde eerder bij 

HLN al uit dat het NASAMS-systeem echt het neusje van de zalm is. Zo krachtig 

en betrouwbaar dat de Amerikanen er het Witte Huis mee beveiligen.” 

Raketten 

De NASAMS zijn raketten voor de middelste verdedigingslaag. Ze dienen om 

vliegtuigen, raketten en kruisraketten uit de lucht te halen. Nederland beschikt al 

over de NASAMS-afweertechnologie. Het letterwoord staat voor ‘National 

Advanced Surface-to-Air Missile System’. 
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Defensie wil opnieuw militaire activiteit ontwikkelen, op iets wat 

vandaag al militair domein is. Wij vinden dat logisch 

Pieter De Crem 

Maar wat met de kritiek van de tegenstanders, die zo’n kazerne in Ursel 

helemaal niet zien zitten? “Ik ken geen enkele burgemeester die zich tegen zo’n 

kans zou verzetten”, zegt De Crem. “Wij steunen de defensie-aanpak van de 

regering, en zijn in nauw overleg. We zijn blij dat Aalter deel mag uitmaken van 

de nieuwe strategie, en dat we opnieuw een referentiepunt worden. De 

economische meerwaarde wordt enorm. Ook onrechtstreeks met toelevering, 

verblijf en industriële ontwikkeling. Wie dat niet ziet, is blind. Defensie wil 

opnieuw militaire activiteit ontwikkelen, op iets wat vandaag al militair domein is. 

Wij vinden dat logisch, vinden dat een meerwaarde, en geven onze volledige 

steun”, zegt De Crem nog. 


